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Fysikteknologsektionen
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Tid: 12:01
Plats: Acceptorn

Närvarande

Ordförande Adam ”Ortis” Orthag
Vice Ordförande Alexander ”Alex” Ternström

Kassör Hugo Modin Asklid
Sekreterare Hugo ”Råde” Rådegård

Veckobladerist Alexander ”Bohlin” Bohlin
Kandidatansvarig Isak Apelqvist

Årskursrepresentant åk1 Kasper Aasmundsen
Matansvarig Adam Molnar

Masteransvarig Madicken Astorsdotter

§1 Mötets öppnande Adam Orthag öppnar mötet kl. 12:04.

§2 Val av justerare Alexander Bohlin väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 Runda bordet Vi höll SNFika i fredags. Adam, Alex, Hugo och Isak har handlat inför cock-
tailpartyt.

• Ortis har mailat med styret om diverse saker, samt mailat med kåren om
student voice.

• Alex har bokat personalrummet och Nexus till cocktailpartyt. Han skicka-
de även ut inbjudan till fakulteter och doktorander. Han har även skapat
FB-gruppen Fysikteknologsektionens bokbytargrupp.

• Hugo har beställt de återstående repplaggen. Om PostNord är i tid med
leveransen hinner de precis komma innan torsdag.

• Råde har skrivit färdigt alla protokoll från förra läsperioden.
• Bohlin har uppdaterat länkar för canvasrum och lärandemål på ftek för

den nya läsperiodens kurser.
• Isak glömde bort SNFika och har som kompensation tagit med fika till da-

gens möte. Han var även med och handlade igår, samt har redan sprungit
och handlat saker som missats tre gånger idag. Han ska ikväll publicera
ansökan om kursutvärderare.

• Kasper har tentapluggat, samt försökt ta tempen på tentorna nu efter
att de har skrivits.

• Adam har handlat. Förhoppningsvis fick vi med allt förutom det som Isak
behövt handla idag. Har även varit med och påbörjat matlagningen idag.

• Madicken har bokat in ett möte med masterenheten nästa torsdag.

§5 Kurser
• Åk1: Tentan i Inledande matematisk analys upplevdes väldigt standard

i innehåll och svårighet. Tentan i Linjär algebra var ganska annorlunda
från Wulcans tentor och verkade vara ovanligt svår. Det krävdes mycket
beräkning för få poäng. Många inställda på att skriva omtenta i åtminsto-
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ne en kurs.
Generella åsikten är att föreläsningarna varit bra i båda de stora kur-
serna under läsperioden. Hossein som är ny föreläsare för i år har varit
väldigt strukturerad och bra, men många är missnöjda med tentan. Folk
tycker även om Weidow som föreläsare, och idag börjar EP-labbarna för
de första.

• Åk2: Både tentorna i Komplex analys och Elektriska kretsar och system
kändes hyfsat okej. Wulcans tenta hade ganska svåra beräkningar om än
lösningsgångarna inte var så svåra. Exempelvis hade hon med ett 8-grads-
polynom i uppgiften om argumentsprincipen.

• Åk3: I Termodynamik och statistisk mekanik erkände de i ett announce-
ment att inlämningarna blivit väldigt svåra i år. Kvanten hade en väldigt
annorlunda tentastruktur med en 50-poängstenta med 7 frågor om 10
poäng var. Endast de 5 uppgifter man får bäst poäng på räknas till ens
resultat. I år räknades det som en faktisk tenta till skillnad från förra årets
kurs som hade en dugga som på många sätt fungerade som en tenta.

• Master: Inga nyheter!

§6 Cocktailparty Arret är på torsdag. Matlagning ar påbörjats under förmiddagen. De som inte
har fyllt i när de kan i matlagningsschemat ombedes göra detta. Endast Råde
kan laga mat 13-15, så det beslutas att ta en paus i matlagningen till 15 då fler
kan vara med. Ortis har skickat in riskbedömning för arrangemanget. Styret
vill ha ett möte med oss innan cocktailpartyt med anledning av sektionens nya
policy för inköp av alkohol för sektionens pengar. Vi kommer att få ha vin, men
det har införts en regel om att man maximalt får bjuda på fyra standardenheter
per gäst.

§7 Student Voice På planschen till Student Voice ska vi täcka de fyra områdena utbildning,
arbetsmarknad, studiemiljö och sektionsövergripande. Ett alternativ är att ha
en ruta per område. Vi får själva fixa frågeställningar, men vi har fått några
exempel på hur det kan se ut. De kommer även att ingå 15 papper med åsikskort
om man vill lämna andra åsikter. Ortis ska lösa med uthämtning av sakerna
från kåren. Vi har även 350 kr i budget vilket Ortis tänker att vi köper in kakor
för.

§8 Övriga frågor

§8.1 Utvärdering av
kursutvärderingar

Vi har fått ett mail av Tea Karpefors som söker studenter som kan tänka sig att
ställa upp på en intervju med syfte att försöka förbättra kursutvärderingarna.
Alex tycker att någon av oss bör gå. Ortis håller med och kan ställa upp. Ortis
ska kontakta henne, men tänker att han försöker boka in en tid så får de av
oss som kan då närvara.

§9 Nästa möte Tisdag 7/11, kl. 12.01 i Acceptorn.

§10 Mötets avslutande Adam Orthag avslutar mötet kl. 12:54!

Adam Orthag
Ordförande

Hugo Rådegård
Sekreterare

Alexander Bohlin
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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Figur 1: https://xkcd.com/2779/
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